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Vragen van statenlid Dhr. Babijn (Partij voor Zeeland) ingevolge artikel 44 reglement 
van orde  

AANHANGSEL 
tot de notulen van de Provinciale Staten van Zeeland 2023 nummer 024. 

Vragen ingevolge artikel 44 van het reglement van orde inzake 
Vervolgvragen inzake recente ontwikkelingen aangaande 
‘terugverdienen investering in zonnepanelen': 

(ingekomen: 14 september 2023) 

Vragen aan Gedeputeerde Staten Antwoorden van Gedeputeerde Staten 
1. Is uw college net als wij van mening dat de 

Provincie Zeeland, als groot aandeelhouder 
in een energiemaatschappij (DELTA), een 
verantwoordelijkheid draagt naar de klanten 
toe? Zo nee, waarom niet? 

1. Provincie Zeeland is geen aandeelhouder 
van DELTA N.V. (meer). Het vaststellen van 
terugleververgoedingen vinden wij overigens 
een verantwoordelijkheid van het bedrijf en 
niet van de aandeelhouder. 

2A. In de bijlagen kunt u lezen dat naast het 
afbouwen van de salderingsregeling ook de 
nieuwe netto terugleververgoeding voor 
zonnestroom aanzienlijk naar beneden is 
bijgesteld (van 0,265 per kWh naar 0,09 per 
kWh excl. overheidsheffingen en B.T.W.). 
Daar komt nog bij dat we in bijlage 1 kunnen 
lezen: ,,Het doorberekenen van kosten voor 
negatieve stroomprijzen aan 
zonnepaneeleigenaren zal invloed hebben 
op de terugverdientijd van de zonnepanelen. 
Hoeveel invloed hangt af van hoe hoog die 
kosten worden en hoeveel stroom je aan het 
stroomnet terug levert”. Is uw college op de 
hoogte van deze recente ontwikkelingen die 
een flinke impact (kunnen) hebben op het 
terugverdienen van een investering in 
zonnepanelen? 

2A. Wij zijn op de hoogte van deze 
ontwikkelingen. Het vaststellen van de 
vergoeding is aan het bedrijf.  

2B. Is uw college op de hoogte van het feit dat in 
geval van piekbelastingen (zie bijlage) de 
omvormer kan worden uitgeschakeld en als 
gevolg daarvan de levering van zonne-
energie aan het stroomnet stopt en de 
terugleververgoeding dan uiteraard ook, wat 
wederom gevolgen heeft voor het 
terugverdienen van een investering in 
zonnepanelen en de “winstverwachting” op 
huurpanelen? 

2B. Wij zijn op de hoogte van deze 
ontwikkelingen. In onze gesprekken met de 
netbeheerders is uitbreiding van de capaciteit 
van het elektriciteitsnet een belangrijk punt.  



 Vragen aan Gedeputeerde Staten  Antwoorden van Gedeputeerde Staten 
3. Ziet uw college net als de Statenfractie van 

de PARTIJ VOOR ZEELAND (PVZ) hierin 
met name een risico ontstaan voor mensen 
die een huurcontract afsluiten en op termijn 
geld zouden kunnen gaan toeleggen? Zo ja, 
is uw college dan met ons van mening dat dit 
risico breder en nog transparanter onder de 
aandacht moet worden gebracht en dat uw 
college hiertoe stappen dient te zetten? Zo 
nee, graag uw uitgebreide motivatie waarom 
niet. 

3. De Provincie is geen partij in 
(huur)contracten. Maar via onze zon op dak 
aanpak (loket voor dakeigenaren met een 
geschikt dak en goede 
aansluitmogelijkheden) wordt aandacht 
besteed aan deze omstandigheid en worden 
de gevolgen ervan meegenomen in de op te 
stellen businesscase.  

MIDDELBURG, 3 oktober 2023 

Namens fractie: Partij voor Zeeland 

 

statenlid Dhr. Babijn 

Gedeputeerde Staten 

  Drs. J.M.M. Polman 

Drs. M.C.J. Franken 
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